

Proposed amendments to *Physiotherapists Regulation*
(The Physiotherapists Act)
Consultation draft

Projet de modification du *Règlement sur les physiothérapeutes*
(Loi sur les physiothérapeutes)
Ébauche pour consultation

Manitoba Regulation 204/2001 amended

1 The *Physiotherapists Regulation*, Manitoba Regulation 204/2001, is amended by this regulation.

2 The definition "examination" in section 1 is replaced with the following:

"**examination**" means an examination approved by the council. (« examen »)

3 Clauses 8(a) and (b) of Schedule A are amended by striking out "Department of Labour and Immigration" and substituting "Department of Economic Development and Jobs".

Modification du R.M. 204/2001

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les physiothérapeutes*, R.M. 204/2001.

2 La définition d'« examen » figurant à l'article 1 est remplacée par ce qui suit :

« **examen** » Examen approuvé par le Conseil. ("examination")

3 Les alinéas 8a) et b) de l'annexe A sont modifiés par substitution, à « ministère du Travail et de l'Immigration », de « ministère du Développement économique et de l'Emploi ».